
 

 

Zápis z 4. zasedání Akademického senátu FIS 
konaného dne 2.10. 2024 

 
Přítomni: Borovička, Buchalcevová, Chudán, Kaspříková, Langhamrová, Löster, Pavlíček, 

Potančok, Radváková, Sixta (online), Fales, Charvát, Malínek, Morová, Staněk 

 

Omluveni: Stárek 

 

Hosté: Fischer (děkan), Doucek (proděkan), Chlapek (proděkan), Vltavská (proděkanka)  

 

Zasedání probíhalo hybridní formou v místnosti NB 468 a online prostřednictvím MS Teams. 

O jednotlivých bodech programu hlasovali členové AS FIS dle jednacího řádu, a to postupně 

po projednání jednotlivých bodů. 

 

Na začátku zasedání předsedající senátorka Langhamrová konstatovala, že je přítomno 15 

členů senátu, a tedy AS je usnášeníschopný. 

 

Program: 

1. Podmínky přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na akademický rok 2025/2026 

ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce 

2. Podmínky přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na akademický rok 2025/2026 

ve studijním programu vyučovaném v anglickém jazyce 

3. Podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na akademický rok 

2025/2026 ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce 

4. Podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na akademický rok 

2025/2026 ve studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce 

5. Podmínky přijímacího řízení na doktorské studium FIS na akademický rok 2025/2026 

6. Souhlas se jmenováním člena Disciplinární komise FIS 

7. Různé 

 

Hlasování o navrženém programu: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

Program byl schválen. 

 

1–5. Podmínky přijímacích řízení 

 

Vzhledem k charakteru předkládaných materiálů předsedkyně otevřela společnou rozpravu 

k bodům programu 1–5. 

 

Děkan Fischer stručně představil projednávané body programu týkající se podmínek 

přijímacího řízení a uvedl proděkany, kteří je blíže prezentují. 

 

Proděkanka Vltavská představila podmínky příjímacího řízení do bakalářských studijních 

programů, do českých magisterských programů a podmínky nového přijímacího řízení do 

anglických studijních programů. Konstatovala, že nedošlo k výrazným změnám oproti 

loňskému roku.  



 

 

Proděkan Doucek představil přijímací řízení pro doktorské studium. Ani zde nedošlo k žádným 

zásadním změnám, kromě výše poplatků, která je stanovena centrálně na úrovni školy.  

 

V následné diskusi senátorka Kaspříková zmínila nízkou úroveň matematiky některých 

studentů anglických studijních programů. To může dle jejího názoru být způsobeno absencí 

přijímacích testů z matematiky. Navrhla, jestli by nebylo možné přijmout nějaká opatření na 

zlepšení. Proděkanka Vltavská potvrdila, že vedení o situaci ví a řeší ji. Zatím uvažují nad 

přípravným kurzem v Moodle. 

 

V diskusi dále vystoupili senátoři Staněk, Buchalcevová, Radváková, děkan Fischer a 

proděkanka Vltavská. Byla probírána zejména formální jazyková stránka předložených 

materiálů a konkrétní podmínky příjímacích řízení. 

 

Senátor Potančok poprosil, aby příště bylo zváženo zavedení kontinuálního přijímacího řízení 

pro anglické magisterské studium. Uvedl příklady dobré praxe z MBA programů i evropského 

prostředí. Proděkanka Vltavská přislíbila, že návrh pro příští přijímací řízení zváží. 

 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na 

akademický rok 2025/2026 ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na 

akademický rok 2025/2026 ve studijním programu vyučovaném v anglickém jazyce. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na 

akademický rok 2025/2026 ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

 

  



 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na 

akademický rok 2025/2026 ve studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na doktorské studium FIS na 

akademický rok 2025/2026. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

15-0-0 

 

Všechna usnesení byla přijata. 

 

6. Souhlas se jmenováním člena Disciplinární komise FIS 

 

V rámci tohoto bodu děkan Fischer informoval o rezignaci studentky Terezy Bejšovcové na 

členství v Disciplinární komisi FIS a představil návrh na jmenování nového člena. Následovalo 

hlasování o usnesení. 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS dává děkanovi souhlas ke jmenování Bc. Šimona Charváta členem 

Disciplinární komise FIS ke dni 2. 10. 2024. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

13-0-2 

 

7. Různé 

 

Senátorka Radváková poprosila senátora Potančoka o přiblížení průběhu posledních zasedání 

senátu AS VŠE. Senátor Potančok představil poslední dění a následovala diskuse. V té 

vystoupili senátoři Kaspříková, Potančok, Radváková, Pavlíček, Langhamrová, Staněk a děkan 

Fischer. 

 

V 9:31 předsedkyně ukončila zasedání. 

 

 

 

 

Zapsal: Staněk     Za správnost: Langhamrová, Pavlíček 


